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OBČINA RUŠE 

OBČINSKI SVET 
Trg vstaje 11, 2342 Ruše 

TEL/02/669-0640, FAX/02/ 669-0647 
Številka:  032 1/2010 - 17 
Datum:  29. 5. 2013 
 
 

SKRAJŠAN ZAPIS 
 
17. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila dne 20. 5. 2013 ob 16. uri v konferenčni 
dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodil Igor JURIŠIČ /SMS - Zeleni Evrope/. 
 
PRISOTNI: Lovro BAČUN, Drago BOLČINA, Aleksander BRUNČKO, Petra 

ČERNE, Draga FABJAN, Mihael HLEB OSET, Igor JURIŠIČ, Tomaž 
JURŠE, Zoran KOS, Marjana KOTNIK POROPAT, Marko OZIM, 
Drago PEČNIK, Ladislav PEPELNIK, Vili REZMAN, Franc STERNAD, 
Bojan ŽERJAL. 

 
OPRAVIČENO  
ODSOTNI: 
 

 
Anita MALLY, Uroš RAZPET.  

  
OSTALI  
PRISOTNI: 

Župan Uroš ŠTANC, mag. Bojana MURŠIČ /direktorica občinske 
uprave/, Barbara FERLIC /podsekretarka za okolje in prostor/, mag. Saša 
AJD /podsekretar za komunalno gospodarstvo/, mag. Karin JURŠE 
/podsekretarka za projekte/, Tanja KOCJAN /podsekretarka za 
premoženjske pravne zadeve/, Boštjan PETEK /podsekretar za 
gospodarstvo, finance in računovodstvo/, Katja MARKAČ HROVATIN 
/vodilna strokovna sodelavka/, Matjaž GORIČKI /SD/, Vesna 
GLAVENDEKIĆ /direktorica CEZAM-a/, Snežana VRBANIČ 
/računovodstvo RMD/, Vlasta BABIČ /NO/, Martin LESJAK /predsednik 
komisije za podelitev priznanj Občine Ruše/, Ksenija ŠEF /strokovni 
delavec VI/. 

 
 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je pozdravil vse prisotne in predlagal, da sprejmejo naslednji sklep: 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR. 
 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 14 članov 

OSOR od 18, kolikor jih OSOR šteje. Občinski svet Občine Ruše je 
sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

 
 

Ob 16.02 sta se seji pridružila Drago BOLČINA in mag. Karin JURŠE /podsekretarka za projekte/. 
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AD/1 
PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je ugotovil, da je večina sklepov realiziranih, ter podal zapisnik 16. redne 
seje v razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Vili Rezman, Karin Jurše, Lovro Bačun, Draga Fabjan. 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je ugotovil, da ni več razpravljalcev, in podal predlagano dopolnitev 
(razpravo Vilija Rezmana in Karin Jurše) zapisnika 16. redne seje OSOR na glasovanje. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
S 14 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme predlagano dopolnitev zapisnika 16. 

redne seje Občinskega sveta Občine Ruše. 
 
 
S 13 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme skrajšan zapis 16. redne seje 

Občinskega sveta Občine Ruše – s podanimi pripombami iz razprave. 
 
 
Z 9 ZA in 3 PROTI je bil sprejet 
 
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme skrajšan zapis 5. dopisne seje 

Občinskega sveta Občine Ruše.  
 
 
 

AD/2 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
 

Predsedujoči Igor JURIŠIČ je pozval župana Uroša Štanca, da predlaga umik točke z dnevega reda.  
 
 
Župan Uroš ŠTANC 
Predlaga umik 4. točke dnevnega reda »Poslovnik Občinskega sveta Občine Ruše − prva obravnava« 
in predlaga, da se 14. točka dnevnega reda »Poročilo o delu Javnega zavoda CEZAM za leto 2012 in 
plan dela Javnega zavoda CEZAM za leto 2013« uvrsti na 4. točko dnevnega reda. Glede umika 4. 
točke bo predsednica Statutarno pravne komisije (SPK) podala podrobnejše pojasnilo. 
 
Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 
SPK je ugotovila, da Poslovnik ni pripravljen tako, da bi svetniki lahko razbrali, katere so nove 
določbe, ki so vnesene v besedilo, in tudi ni upoštevano sedanje besedilo Poslovnika. 
 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal popravljen dnevni red v razpravo. 
 
V razpravi je sodeloval Vili Rezman. 
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Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal predlog župana, da se 14. točka dnevnega reda premakne na 4. 
točko dnevnega reda, na glasovanje. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
Z 11 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
 
5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme predlog, da se 14. točka dnevnega reda 

premakne na 4. točko dnevnega reda. 
 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal predlog Vilija Rezmana, da se 5., 6., 7. in sedaj po novem 4. 
(prej 14.) točka dnevnega reda umaknejo z dnevnega reda. 
 
 
S 5 ZA in 7 PROTI NI BIL SPREJET 
 
 
6. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme predlog, da se 14. točka dnevnega reda 

premakne na 4. točko dnevnega reda. 
 
 
SKLEP NI BIL SPREJET. 
 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal popravljen dnevni red na glasovanje. 
 
 
7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme naslednji 
 

DNEVNI RED 
1. Pričetek seje: 

• ugotovitev prisotnosti 
• pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 16. redne seje 

Občinskega sveta Občine Ruše  
• pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 5. dopisne seje 

Občinskega sveta Občine Ruše 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Volitve in imenovanja: 

• potrditev mandata nadomestnemu članu OSOR 
• imenovanje nadomestnih članov Odbora za gospodarstvo in finance 
• imenovanje nadomestnega člana Odbora za družbene zadeve 
• imenovanje nadomestnega člana Krajevnega odbora Bistrica ob Dravi 
• imenovanje direktorja Javnega zavoda Center za mlade Ruše 

4. Poročilo o delu Javnega zavoda CEZAM za leto 2012 in plan dela Javnega 
zavoda CEZAM za leto 2013 

5. Zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 2012 
6. Pravilnik o plačah, sejninah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, 

članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov Občine Ruše  
7. Pravilnik o spremembah Pravilnika o porabi proračunskih sredstev za delo 

svetniški skupin in samostojnih svetnikov 
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8. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o kriterijih in načinu 
sprejemanja predšolskih otrok v OŠ Janka Glazerja Ruše – Vrtec Ruše 

9. Uskladitev cen za najemnine za grobove v letu 2013 
10. Dopolnitev »Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženje Občine Ruše« za 

leto 2013 
11. Ukinitev statusa javnega dobra 
12. Podelitev občinskih priznanj  
13. Imenovanje nadomestnega člana v uredniški odbor Ruške novice 
14. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše 
15. Informacije župana in občinske uprave 

 
 
 

AD/3 
VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
 

Predsedujoči Igor JURIŠIČ prosi Marka OZIMA, predsednika KMVVI, da poda poročilo. 
 
Marko OZIM  
Župan Občine Ruše je dne 29. 1. 2013 prejel izjavo gospoda Veselina Djuroviča, da odstopa s funkcije 
občinskega svetnika ter kot član Odbora za gospodarstvo in finance. Župan je o odstopu obvestil 
Občinsko volilno komisijo, ki je dne 14. 3. 2013 izdala potrdilo o izvolitvi, in sicer je za občinskega 
svetnika bil izvoljen Zoran Kos, roj. 29. 7. 1951, stanujoč Vrtna ulica 10, 2342 Ruše. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
S 15 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše  potrdi mandat članu Občinskega sveta 

Občine Ruše Zoranu KOSU, stanujočemu Vrtna ulica 10, Ruše, za 
preostanek mandatne dobe. 

 
 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je povedal, da sedaj OSOR šteje 16 članov, in hkrati čestital Zoranu 
Kosu za njegovo funkcijo. 
 
Marko OZIM, predsednik KMVVI, zaradi odstopa  je prenehalo članstvo v Odboru za gospodarstvo 
in finance Lidiji Valenčak in Veselinu Djuroviču, zato komisija predlaga OSOR, da za nadomestnega 
člana Odbora za gospodarstvo in finance za preostanek mandatne dobe imenuje Bojana Žerjala, 
stanujočega Ul. Pohorskega bataljona 6, Ruše, in Draga Bolčino, stanujočega Trpinova ulica 20, Ruše. 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je pojasnil, da so Lidijo Valenčak že razrešili na prejšnji seji OSOR in 
takrat ni bil imenovan nadomestni član, zato bi v prvem sklepu glasovali o razrešitvi Veselina 
Djuroviča. 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal nasledje tri sklepe v razpravo. Prvič, ugotovljeno je, da je zaradi 
odstopa prenehalo članstvo v Odboru za gospodarstvo in finance Veselinu Djuroviču. Za nadomestega 
člana Odbora za gospodarstvo in finance za preostanek mandatne dobe se imenuje Bojana Žerjala, 
stanujočega Ul. Pohorskega bataljona 6, Ruše, in tretjič, za nadomestnega člana Odbora za 
gospodarstvo in finance za preostanek mandatne dobe se imenuje Draga Bolčino, stanujočega 
Trpinova ulica 20, Ruše. 
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RAZPRAVA 
V razpravi je sodeloval Lovro Bačun in Draga Fabjan.  
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
S 15 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
 
9. SKLEP:                    Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je zaradi odstopa Veselinu   

DJUROVIČU prenehalo članstvo v Odboru za gospodarstvo in finance. 
 
 
S 16 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
10. SKLEP:                     Za nadomestna člana Odbora za gospodarstvo in finance se za 

preostanek mandatne dobe imenuje Bojana ŽERJALA, Ul. Pohorskega 
bataljona 6, Ruše. 

 
S 14 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
11. SKLEP:                     Za nadomestna člana Odbora za gospodarstvo in finance se za 

preostanek mandatne dobe imenuje Draga BOLČINA, Trpinova ulica 
20, Ruše. 

 
 
 
Marko OZIM, predsednik KMVVI, zaradi odstopa je prenehalo članstvo v Odboru za družbene 
dejavnosti Mihaelu Ramšaku, komisija predlaga OSOR, da se za nadomestnega člana Odbora za 
družbene dejavnosti za preostanek mandatne dobe imenuje Draga Pečnika, stanujočega Kurirska pot 4, 
Ruše.  
 
RAZPRAVA 
 
V razpravi so sodelovali Lovro Bačun, Draga Fabjan, Marjana Kotnik Poropat, Bojan Žerjal in Vili 
Rezman. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR.  
 
S 16 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 

12. SKLEP:         Občinski svet Občine Ruše se je seznanil z odstopom člana Odbora za 
družbene dejavnosti Mihaela RAMŠAKA. 

 
 
Z 10 ZA in 5 PROTI je bil sprejet 
 
13. SKLEP:                   Za nadomestnega člana Odbora za družbene dejavnosti se za preostanek 

mandatne dobe imenuje Draga PEČNIKA, Kurirska pot 4, Ruše. 
 
 
Marko OZIM, predsednik KMVVI, zaradi odstopa je prenehalo članstvo v Krajevnem odboru 
Bistrica ob Dravi Danilu Viraju, stanujočemu Log 115, Bistrica ob Dravi. Komisija predlaga OSOR, 
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da se za nadomestno članico v Krajevnem odboru Bistrica ob Dravi za preostanek mandatne dobe 
imenuje Gordano Kramberger, stanujočo Log 258, Bistrica ob Dravi. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR.  
 
S 16 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
14. SKLEP:                Občinski svet Občine Ruše se je seznanil z odstopom Danila VIRAJA, 

člana  Krajevnega odboraBistrica ob Dravi. 
 
 
 
S 16 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
15. SKLEP:                     Za nadomestno članico Krajevnega odbora Bistrica ob Dravi se za 

preostanek mandatne dobe imenuje Gordano KRAMBERGER, Log 
258, 2345 Bistrica ob Dravi. 

 
 
Marko OZIM, predsednik KMVVI, komisija predlaga OSOR, da imenuje Vesno Glavendekić, 
rojeno 1. 4. 1977, stanujočo Ul. Pohorskega bataljona 9, Ruše, za direktorico Javnega zavoda Center 
za mlade Ruše za mandatno obdobje 5 let. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR.  
 
Z 14 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 

16. SKLEP:                  Občinski svet Občine Ruše na podlagi 11. člena Akta o ustanovitvi Javnega 
zavoda Center za mlade Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 12/2013) 
ter 25. člena Statuta Javnega zavoda Center za mlade Ruše (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 13/2013) imenuje Vesno Glavendekić, roj. 1.4.1977, 
stanujočo Ulica Pohorskega bataljona 9, Ruše, za direktorico Javnega 
zavoda Center za mlade Ruše za mandatno obdobje 5 let.   
 

 
 
 
 

AD/4 
ZAKLJUČNI RAČUN JAVNEGA ZAVODA CENTER ZA MLADE RUŠE 2012 
Z VSEBINSKIM POROČILOM – PREDHODNO MNENJE USTANOVITELJA 

 
FINANČNI NAČRT JAVNEGA ZAVODA CENTER ZA MLADE RUŠE 2013 
Z VSEBINSKIM PLANOM – PREDHODNO MNENJE USTANOVITELJA 

 
Uvodno obrazložitev je podala Vesna GLAVENDEKIĆ /direktorica CEZAM-a/. 
 
Draga FABJAN − predsednica ODD 
Odbor za Družbene dejavnosti je na svoji seji podprl oba predlagana sklepa. 
 
 
RAZPRAVA 
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V razpravi so sodelovali: Vili Rezman, Aleksander Brunčko, Igor Jurišič, Lovro Bačun, Vesna 
Glavendekić, Mihael Hleb Oset, Drago Bolčina, Tomaž Jurše. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR.  
 
S 16 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
17. SKLEP: 1. SKLEP:  

Na osnovi 16. člena Akta o ustanovitvi Javnega zavoda Center za mlade Ruše 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 12/2013) daje Občinski svet Občine Ruše 
predhodno mnenje k zaključnemu računu Javnega zavoda Center za mlade 
Ruše – CEZAM za leto 2012. 

 
 
S 16 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
18. SKLEP: 2. SKLEP:  

Na osnovi 16. člena Akta o ustanovitvi Javnega zavoda Center za mlade Ruše 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 12/2013) daje Občinski svet Občine Ruše 
predhodno mnenje k finančnemu načrtu Javnega zavoda Center za mlade 
Ruše – CEZAM za leto 2013. 

 
 
 
Ob 17.26 sta sejo zapustili Vesna GLAVENDEKIČ /direktorica CEZAM-a/ in  Snežana VRBANIČ 
/računovodstvo RMD/. 
 
Ob 17.26 se je seji pridružila Tanja KOCJAN /podsekretarka za premoženjske pravne zadeve/. 
 
 
 

AD/5 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE RUŠE ZA LETO 2012 (PRVA OBRAVNAVA) 
 
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan PETEK /podsekretar za gospodarstvo, finance in 
računovodstvo/. 
 
 
Igor JURIŠIČ – predsednik OGF 
Povedal je, da so dobili zapisnik, ki bo potrjen, saj ga bo odbor obravnaval. Kar se tiče besedila in 
obrazložitev, je nekaj pomanjkljivosti, ampak to bo odbor obravnaval in tudi sprejel. Zapisnik, ki je 
prišel na mizo, bo potrjen šele na naslednji redni seji OGF in bo v uvodni obrazložitvi zagotovo prišlo 
do predlagane spremembe. Upa, da bo odbor tudi tako glasoval.  
 
Aleksander BRUNČKO – podpredsednik OKGP 
OKGP je obravnaval Zaključni račun. Prvi sklep je bil s 4 glasovi ZA in 1 PROTI sprejet in drugi 
sklep je bil s 5 glasovi ZA sprejet. 
 
Draga FABJAN – predsednica ODD 
Na Odboru za družbene dejavnosti so največ časa razpravljali o investicijah, ki se tičejo Odbora za 
družbene dejavnosti in se v tem trenutku odvijajo. Veliko časa je bilo namenjeno razpravi o obnovi 
Doma kulture v Bistrici ob Dravi. Nekaj časa so tudi razpravljali o Vivatovi steklarni, a niso dobili 
odgovora na zastavljena vprašanja. Po razpravi je odbor z 5 glasovi ZA potrdil predlagan sklep.  
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Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je obravnavala zaključni račun proračuna in ugotovila, da je tekstovni del 
usklajen z zakonodajo, predlagajo OSOR, da ga sprejme.  
 
 
RAZPRAVA  
 
V razpravi so sodelovali: Vili Rezman, Marjana Kotnik Poropat, Katja Markač Hrovatin, Igor Jurišič, 
Drago Bolčina. 
 
Ker je bilo izpostavljenih nekaj vprašanj, ki so bila naslovljena na Statutarno pravno komisijo, je 
predsedujoči Igor Jurišič odredil 15. minutni odmor. 
 
 
 
Odmor ob 17.50 uri. 

Ob 17.55 je sejo zapustil MARKO OZIM.  
 
 
Nadaljevanje seje ob 18.05 uri. 
 
 
Po zaključeni razpravi je predsedujoči Igor Jurišič podal na glasovanje predlagana sklepa. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
Z 10 ZA in 1 PROTI je bil sprejet 
 
19.SKLEP:             1. SKLEP: Na podlagi tretjega odstavka 98. člena Zakona o javnih financah 

(Uradni list RS, številka 11/11–UPB4 in 110/11-ZDIU12) in 14. člena 
Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, številka 25/11 
in 34/12), Občinski svet Občine Ruše sprejme zaključni račun 
proračuna Občine Ruše za leto 2012. 

 
 
 
Z 11 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
20.SKLEP:           2. SKLEP: Na podlagi 15. člena Zakona o stvarnem premoženju države in 

samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, številka 86/10 in 
75/12) in 14. člena Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih 
občin, številka 25/11 in 34/12), Občinski svet Občine Ruše sprejme 
poročilo o realizaciji letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 
Občine Ruše za leto 2012. 
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AD/6 
PRAVILNIK O PLAČAH, SEJNINAH IN DRUGIH PREJEMKIH OBČINSKIH 

FUNKCIONARJEV, ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA TER ČLANOV 
DRUGIH ORGANOV OBČINE RUŠE 

 
Uvodno obrazložitev je podala Katja MARKAČ HROVATIN /vodilna strokovna sodelavka/. 
 
Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je obravnavala pravilnik in menijo, da bi bilo potrebno v 7. členu pri zadnji 
alineji glede zneska namenjenega Nadzornemu odboru, pripraviti kriterij, kako in na podlagi česa se ta 
znesek razdeli med člane Nadzornega odbora. SPK soglaša z besedilom Pravilnika in predlaga OSOR, 
da ga sprejme. 
 
 
Ob 18.24 se je seji pridružil Martin LESJAK /predsednik komisije za podelitev priznanj Občine 
Ruše/. 
 
RAZPRAVA 
 
V razpravi so sodelovali: Vili Rezman, Drago Bolčina, Marjana Kotnik Poropat, Katja Markač 
Hrovatin, Igor Jurišič, Tomaž Jurše 
. 
Podan je bil predlog, da se sredstva za NO povišajo na 2.250 €. 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal predlog, da se spremeni zadnja alineja 7. člena, znesek naj se s 
1.500 € poviša na 2.250 €. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
S 3 ZA in 2 PROTI je bil sprejet 
 
21. SKLEP:                    Občinski svet Občine Ruše se strinja z povišanjem zneska za delovanje  

Nadzornega odbora s 1.500 € na 2.250 €.  
 
 
 
S 13 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 

22. SKLEP:                  Občinski svet Občine Ruše sprejme Pravilnik o plačah, sejninah in drugih 
prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles Občinskega 
sveta ter članov drugih občinskih organov Občine Ruše. 

 
 

AD/7 
PRAVILNIK O SPREMEMBAH PRAVILNIKA O PORABI PRORAČUNSKIH SREDSTEV 

ZA DELO SVETNIŠKIH SKUPIN IN SAMOSTOJNIH SVETNIKOV 
 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katja MARKAČ HROVATIN /vodilna strokovna sodelavka/. 
 
Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je v razpravi ugotovila, da je predlog 1. člena, prva alineja, potrebno 
dopolniti s tem, da se na koncu stavka dopiše »ali samostojni svetnik«, ker enako obravnavajo vse 
svetniške skupine in liste. 



10 
 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da je Pravilnik v skladu z zakonom, in predlaga OSOR, da ga 
sprejme skupaj s podanim predlogom. 
 
 
RAZPRAVA 
 
V razpravi so sodelovali: Vili Rezman, Katja Markač Hrovatin, Marjana Kotnik Poropat. 
 
Vili Rezman je podal predlog, da se doda dikcija, ki bo zagotovila, da bodo uporabljeni javni prostori 
oz. prostori v lasi občine in ne zasebni prostori. 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal predlog, da se glasuje o predlogu Vilija Rezmana. Ta predlaga, 
da se »doda oz. natančno določi, da so to javni prostori oz. prostori v lasti občine«. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
 
S 5 ZA in 5 PROTI NI BIL SPREJET 
 
23. SKLEP:                           Občinski svet Občine Ruše sprejme dopolnitev Pravilnika o 

spremembah Pravilnika o porabi proračunskih sredstev za delo 
svetniških skupin in samostojnih svetnikov v javnih prostorih v lasti 
občine. 

 
SKLEP NI BIL SPREJET. 
 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal Pravilnik o spremembah Pravilnika o porabi proračunskih 
sredstev za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov z dopolnitvijo »ali samostojni svetnik« na 
glasovanje. 
 
 
Z 11 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
24. SKLEP:                              Občinski svet Občine Ruše sprejme Pravilnik o spremembah 

Pravilnika o porabi proračunskih sredstev za delo svetniških 
skupin in samostojnih svetnikov skupaj s predlagano spremembo. 

 
 
 

AD/8 
PRAVILNIK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O KRITERIJIH IN 

NAČINU SPREJEMANJA PREDŠOLSKIH OTROK V OSNOVNO ŠOLO JANKA 
GLAZERJA RUŠE – VRTEC RUŠE 

 
 
Uvodno obrazložitev je podal Ladislav PEPELNIK /ravnatelj Osnovne šole Janko Glazer Ruše/. 
 
 
Marjana KOTNIK POROPAT – predsednica SPK 
SPK je obravnavala Pravilnik in ugotovila, da je Pravilnik usklajen z zakonodajo, in predlaga OSOR, 
da ga sprejme.   
 
Draga FABJAN – predsednica ODD 
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Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Pravilnik in predlaga OSOR, da ga sprejme. 
 
Ker ni bilo razprave je predsedujoči Igor JURIŠIČ podal predlagan sklep na glasovanje.  
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
S 15 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
25. SKLEP:                      Občinski svet Občine Ruše sprejeme Pravilnik o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih 
otrok v Osnovno šolo Janka Glazerja Ruše – Vrtec Ruše, katerega 
ustanoviteljica je Občina Ruše. 

 
 

AD/9 
DOLOČITEV NAJEMNIN ZA GROBOVE ZA LETO 2013 

 
Uvodno obrazložitev je podal mag. Saša AJD /podsekretar za komunalno gospodarstvo/. 
 
RAZPRAVA  
 
V razpravi sta sodelovala Vili Rezman in Drago Bolčina. 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal dopolnitev predloga o ceni najemnine za grobove v Občini Ruše. 
Spremenjeni sklep naj se glasi: »Cena velja tako dolgo, dokler OSOR ne sprejme drugačnega sklepa o 
višini najemnine.« 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
S 15 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
26. SKLEP:                     Občinski svet Občine Ruše potrjuje cene najemnin za grobove v Občini 

Ruše s predlogom, da cene najemnin veljajo do preklica na seji OSOR. 
 
 
S 15 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 

27. SKLEP:                     Občinski svet Občine Ruše potrjuje cene najemnin za grobove v Občini    
Ruše, in sicer: 

 
Vrsta groba Najemnine za grobove 2013 
žarni 13,37 EUR 
enojni 17,85 EUR 
družinski 23,06 EUR 
grobnica 35,69 EUR 

 
Cenik je veljaven dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se za letni 
obračun najemnin za grobove v letu 2013. 
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AD/10 
DOPOLNITEV 

»LETNEGA NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM 
OBČINE RUŠE« za leto 2013 

 
 
Uvodno obrazložitev je podala Tanja KOCJAN /podsekretarka za premoženjske pravne zadeve/. 
 
Aleksander BRUNČKO – podpredsednik OKGP 
Odbor je obravnaval dopolnitev Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše in 
predlaga OSOR, da ga sprejme. 
 
RAZPRAVA 
 
V razpravi so sodelovali: Vili Rezman, Tanja Kocjan, Drago Bolčina. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 14 članov OSOR.  
 
S 14 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
28. SKLEP:             Na podlagi Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih 

lokalnih skupnosti (Ur. l. RS, št. 86/2010, 75/2012), Uredbe o stvarnem 
premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur.l. RS št. 
34/2011, 42/2012, 24/2013) in na osnovi Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 25/2011, 34/2012), Občinski svet Občine Ruše sprejme 
dopolnitev »Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše« 
za leto 2013. 

 
 
 

AD/11 
SKLEP O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
 

Uvodno obrazložitev je podala Tanja KOCJAN /podsekretarka za premoženjske pravne zadeve/. 
 
Aleksander BRUNČKO – podpredsednik OKGP 
Odbor je obravnaval Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra in predlaga OSOR, da ga sprejme. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
 S 15 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 

29. SKLEP:                Na podlagi 23. člena Zakona o graditvi objektov (ZGO-1) (Uradni list RS, 
št. 102/04 – uradno prečiščeno besedilo, 14/05, 92/05, 111/05, 93/05, 
126/07, 108/09, 61/10, 62/10, 20/11 in 57/2012) in 14. člena Statuta Občine 
Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 25/2011, 34/2012), se na parceli 
št. 765/3, k. o. 672 - Smolnik, poti v izmeri 174 m2 (ID št. 5898915) ukine 
status javnega dobra. Na omenjeni parceli se vknjiži lastninska pravica v 
korist Občine Ruše v celoti. 
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AD/12 
PODELITEV PRIZNANJ OB OBČINSKEM PRAZNIKU OBČINE RUŠE 

 
 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Bojana MURŠIČ /direktorica občinske uprave/. 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR.  
 
S 14 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
30. SKLEP:                    1) Na podlagi 10., 11. in 12. člena Odloka o spremembi Odloka o 

prazniku in priznanjih občine Ruše (MUV, št. 22/99), Občinski svet 
Občine Ruše podeli spominske plakete Občine Ruše: 
- Dragi Fabjan, 
- krožku ročnih del »Čebelice« pri KUD Franjo Sornik  
Smolnik, 
- mešanemu pevskemu zboru Pevskega društva Ruše ob njegovi 50. 

obletnici. 
 

2) Spominske plakete Občine Ruše in priznanja župana župan na 
svečani način vroči na slavnostni seji občinskega sveta. 

 
 
 

AD/13 
IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA UREDNIŠTVA JAVNEGA GLASILA 

RUŠKE NOVICE 
 
 
 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Bojana MURŠIČ /direktorica občinske uprave/. 
 
RAZPRAVA 
 
V razpravi so sodelovali: Vili Rezman, Marjana Kotnik Poropat, Drago Bolčina. 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal predlog, da se iz uredniškega odbora Ruške novice razreši Nino 
Kolar. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR.  
 
S 16 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
 
31. SKLEP:               Iz uredniškega odbora Ruške novice se razreši Nino KOLAR. 
 
 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal predlog o dopolnitvi, da Nina Koper prevzame tudi lektoriranje 
občinskega glasila Ruške novice. 
 
RAZPRAVA 
 
V razpravi so sodelovali Marjana Kotnik Poropat, Vili Rezman in Drago Bolčina. 
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Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR.  
 
Z 3 ZA in 10 PROTI NI BIL SPREJET 
 
32. SKLEP:             Občinski svet Občine Ruše predlaga dopolnitev sklepa, da Nina Koper 

prevzame tudi lektoriranje občinskega glasila Ruške novice. 
 
 
SKLEP NI BIL SPREJET. 
 
 
S 16 ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
 
33. SKLEP:          Za nadomestno članico uredniškega odbora Ruške novice se imenuje Nino 

KOPER. 
 
 

Ob 19.18 je sejo zapustil  Tomaž JURŠE. 
 
 

AD/14 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 

 
 
 
IGOR JURIŠIČ 
− Dobil je odgovor glede sredstev, nakazanih Dr. Durjavi. Zanima ga še vsebina dela, ki ga je za 
posamezna plačila opravil Dr. Durjava za Občino Ruše. Sprašuje, ali so to vsa sredstva, ki so bila 
nakazana Dr. Durjavi in njegovim podjetjem oz. podjetjem, preko katerih se je pojavljal kot projektant 
oz. kjer je bil udeležen lastniško ali vodstveno.  
− Prav tako prosi za podatek, koliko sredstev je prejel direktor JANES-a (plače, dnevnice in potni 
stroški, telefon, morebitni honorarji). 
− Vprašanje občinski upravi: ali so na Občini Ruše nastale kakršne koli materialne ali nematerialne 
posledice glede početja, zaradi katerega je iz državnega zbora odstopila poslanka Truda Pepelnik.  Če 
so nastale, v kakšni višini? 
 
 

Ob 19.19 je sejo zapustil  Zoran KOS. 
 
 
LOVRO BAČUN 
− Koliko novih zaposlitev je bilo sklenjenih v preteklih treh letih in koliko to bremeni proračun 
Občine Ruše?  Bolj, kot če treh zaposlitev ne bi sklenili? S katerimi programi lahko opravičimo vsako 
novo zaposlitev? Prosi za programe za vsakega novega zaposlenega in bruto breme za proračun. 
Koliko teh zaposlitev je za določen in koliko za nedoločen čas (prosi, da se  to dopišite za vsako 
posamezno zaposlitev)? 
− Zakaj Občina ne pristopi k postavljanju prioritet, ki so potrebne za črpanje sredstev pri urejanju 
hudournikov za obdobje 2014−2020, kljub pobudam s strani občanov, katerih premoženje oz. bivanje 
v bližini hudournikov je ogroženo? 
− Zanima ga, zakaj ni dobil odgovora o članstvu v komisiji za obnovo Smolnika 60? 
− Zakaj župan zanika navedbe v odgovorih, da ni pisal o tem, da je tretjega podžupana imenoval 
občinski svet. 
− Predlaga  postavitev ogledala na križišču Minarikove in Toledove ulice. 
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− Predlaga županu, da razširi občinsko spletno stran oziroma premakne  kategorijo Razpisi  v glavni 
meni spletne strani Občine Ruše. Meni Razpisi bi se razširil na področja: interni razpisi, razpisi na 
šport, kulturo, gospodarstvo, kmetijstvo, invalidi, infrastruktura, zaščita in reševanje …  Tako bi 
omogočili občanom redno spremljanje razpisov, ki so razpisani v Sloveniji in Evropi. Za vsako 
posamezno področje bi se v upravi in zavodih Občine Ruše zadolžilo zaposlenega, ki bi moral ažurno 
po spletu iskati razpise, jih vsaj prebrati, narediti osnovni opis (komu in zakaj so namenjeni), nato pa 
bi se lahko iskalci razpisov obračali na to strokovno osebi za lažjo pripravo dokumentacije in 
posledično lažje pridobivali sredstva. 
− Daje pobudo, da Občina Ruše pristopi k obnovi Ulice Ruške čete in Cvetlične ulice, saj sta obe ulici 
zaradi obnove Falske ceste še bolj obremenjeni in se cestišče uničuje še bolj, kot če po njih poteka 
samo lokalni promet.  
− Prosi za terminski plan obnove Smolnika 60 in vso dokumentacijo okoli pridobivanja sredstev za 
obnovo. 
− Zaradi trenda sofinanciranja nevladnih in vladnih organizacij ter podjetij iz strani evropskih skladov 
predlaga sodelovanje Občine Ruše z društvi in ostalimi nevladnimi, vladnimi organizacijami (šole, 
CEZAM …)  in podjetji na način, da občina pomaga in prepozna dobre ideje organizacij, društev in 
podjetij ter jim pomaga z zagotavljanjem lastnega deleža v projektu in s pripravo dokumentacije. Tak 
način dela bi lahko z manj denarja iz strani občine bistveno okrepil delo organizaciji in podjetij ter bi z 
denarjem, ki je namenjen na primer za društva, naredili veliko več, kot naredimo sedaj. Prav tako bi 
obogatili življenja občanov Ruš (zaposlitve, programi, razvoj podjetij, družbeno življenje …) in 
predvsem sredstva iz razpisov EU ne bi odtekala mimo, zato ker prijavitelji ne morejo zagotoviti 
lastnega deleža sofinanciranja projektov, kar je skoraj pri vseh takšnih razpisih pogoj. 
− Predlaga ureditev dostopa do interneta na vseh sejah odborov in sejah občinskega  sveta in da vsi 
prejmejo uradna gesla za dostop. 
− Predlaga ureditev umirjenega prometa skozi naselje Smolnik in cestnih grbin na področju Glažute, 
kjer že obstaja cona umirjenega prometa. 
− Predlaga, da občina poskrbi za socialno šibke občane, ki se bodo morda v prihodnjem letu morali 
priključiti na kanalizacijo in javni vodovod, saj bo strošek priključitve znatno obremenil družinski 
proračun. Predlaga enkratno pomoč v obliki dobrin, ki omogočajo dostojno življenje. 
− Daje pobudo za ureditev okolice hiše na Smolniku 60. Odstranijo naj porušene drvarnice, saj so se 
lastniki odselili in jih več ne uporabljajo. 
− Predlaga, da se odgovori na pobude in vprašanja na prvi naslednji redni seji občinskega sveta 
predstavijo za govornico. Predstavijo naj jih župan in delavci občinske uprave, ki pripravljajo 
odgovore. 
 
DRAGO BOLČINA 
− Predlaga, da se preveri situacija na pokopališču v Rušah. Mnogo občanov se pritožuje, da jim bližina 
iglavcev povzroča nemalo težav pri vzdrževanju reda in čistoče na grobovih, ki so njihova last in jih 
vzdržujejo. Glede določitve nove cene za grobove, ki je bila sprejeta na 17. seji, bi želeli, da imajo vsi 
enake pogoje za vzdrževanje. 
− Daje pobudo, da Občina Ruše in župan prosita Mariborski vodovod, da le-ta uredi pitnik ali dva v 
Rušah, kjer bi se krajani lahko odžejali brezplačno.  
 
VILI REZMAN 
− Poziva g. župana, da obvesti svetnike, zakaj sedaj stojijo pripravljalna dela za Geberit,  ki so se pred 
mesecem in pol pričela. 
− Daje mu pobudo v zvezi s primerom obvezne razlage, ki jo je sprejel občinski svet in na katero se je 
oglasilo ministrstvo, da imenuje strokovno komisijo ali da najame kakšnega pravnika, ki bo pripravil 
odgovor, če ga že ni župan, ker je to pravno, eminentno vprašanje in ni vprašanje za kakšne druge 
stroke. 
− Daje pobudo, da se čim prej pripravi rebalans proračuna, ker se s tem proračunom dolgo ne bo dalo 
delati. 
− Želi, da se mu izroči revizijsko poročilo ZRMK-a, ki je stalo 15.000 € in iskalo napake na bazenu.  
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− Prosi, da se mu odgovori na vsa tista vprašanja, ki jih je zastavil v zvezi z delom občinske arhitektke 
in mu niso bila odgovorjena. 
− Kot odgovor na županovo obvestilo, da so vsi dobili enaka vabila za delavnico o Falski cesti, je s 
seboj prinesel dva vabila. Eno naj bi bilo ponarejeno, drugo pa originalno, na kar je sam opozarjal. 
Originalno je tisto, ki ga je podpisal župan, na njem je občinski grb, občinski žig in županov podpis. 
Poneverba pa je tisto, ki ga je objavil ZA in je bilo tudi objavljeno  v medijih, zbrisali pa so tako 
občinski grb, županov podpis in občinski žig, kar se ne sme delati.  
− Vsa ostala vprašanja in pobude bo podal v pisni obliki. 
 
ALEKSANDER BRUNČKO 
− V zvezi s pobudo g. Bačuna za ureditev Ulice Ruške čete dodaja naslednja vprašanja:  kdaj se bo 
zgodila sanacija te ceste, kakšen je načrt in kdo bo to kril, glede na to, da je večji del teh lukenj in 
podobnih zadev nastalo ravno zaradi sanacije Falske in Mariborske ceste. 
− Ponovno poziva k premiku lokomotive, ki stoji na privatnem zemljišču, na zemljišče v lasti  občine. 
Lokomotiva  naj se primerno uredi in ohrani, da bodo tudi mlajši rodovi videli to kulturno in tehnično 
dediščino. 
 
DRAGA FABJAN 
− Pridružuje se pobudi za sanacijo Ulice Ruške čete.  Boljše bi bilo, če bi ulico spremenili v 
enosmerno. Če bi bil malo večji nadzor, ne bi potekalo toliko prometa po ulici kot sedaj. 
− Občani, ki stanujejo v Kopališki ulici, se zahvaljujejo za dobro sodelovanje in pričetek reševanja 
njihovih problemov. Imeli so namen dati pobudo, pa se je na srečo že začelo izvajanje …. Občani se 
zahvaljujejo vsem tistim, ki so v to vključeni. Prosijo pa, da se ne pozabi na ta del območja v Rušah 
vse do Drave, ko se bodo spreminjali prostorski plani. Želeli bi, da se ta del ponovno preoblikuje v 
zazidalno območje in ne več v industrijsko, gleda na to, da tam ni več industrije. 
 
 

 
AD/16 

INFORMACIJE ŽUPANA IN OBČINSKE UPRAVE 
 

 
- Predlaga, da se napravi samo skrajšan zapisnik seje (kdo je sodeloval v razpravi in sklep),  

ostali zapis pa se zapiše na CD in priloži zapisniku. 
- Povabil je vse navzoče, da 7. 6. 2013 prisostvujejo na otvoritvi obnovljenega Doma kulture v    

Bistrici ob Dravi. 
- Dela na cesti Mariborska-Falska napredujejo in bodo po zagotovilih investitorja končana 

predvideno v naslednjem letu. 
- 8. in 9. 6. 2013 bo v Domu kulture v Bistrici ob Dravi revija folklornih skupin, zato vabi vse 

na to prireditev. 
- Glede Smolnika 60 je povedal, da je zadeva občutljiva, saj je hiša zelo stara.  Obnovili jo bodo 

brez evropskih sredstev oz. iz sredstev SRLV-ja zato, ker bi sredstva, ki bi jih dobila občina, 
proračun za nadaljnja dela obremenila za 800 – 900 tisoč €. Kar pa proračun v nadaljnjih letih 
ne bo imel. 

- Pri zamenjavi zemljišča za gozd med g. Pečnikom in občino je prišlo do nesoglasij s 
prebivalci na Krečevem. Občini je uspelo doseči, da se bo ta cesta prekategorizirala in bodo 
ljudje, ki tam živijo, imeli dostojen pristop do svojih hiš. 

- Nadaljuje se tudi investicija v izgradnjo vodovoda na Vinski poti. 
- V zvezi z energetsko sanacijo vrtca v Rušah in Bistrici ob Dravi je župan prepričan, da bodo 

pridobili evropska sredstva. 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je podal predlog župana glede zapisnikov sej in ga spremenil v sklep, ki 
bi se glasil: »Zapisniki seje se pripravijo v obliki skrajšanega zapisa, z magnetogramom v elektronski 
obliki kot prilogo.« 
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Lovro Bačun je predlagal dopolnitev predloga, in sicer tistega dela, ki govori o elektronski obliki.  
Svetnikom naj se omogoči dostop do elektronske oblike. Seja naj se naloži na spletno stran občine, na 
katero bodo svetniki lahko dostopali.  
 
 
Predsedujoči Igor JURIŠIČ je predlaga spremenjen sklep: »Zapisnik seje se pripravi v obliki 
skrajšanega zapisa, svetnikom pa se omogoči dostop do tonskega zapisa seje.« 
 
 
Ugotovljena prisotnost: 12 članov OSOR.  
 
Z 12 ZA in 0PROTI je bil sprejet 
 
34. SKLEP:             Zapisnik seje se pripravi v obliki skrajšanega zapisa, svetnikom pa se 

omogoči dostop do tonskega zapisa seje. 
 
 
 
 
 
Seja se je zaključila ob 19.38. 
 
 
 
 
 
Zapisnikarica: 
 
Ksenija ŠEF 

Predsedujoči OSOR-ja: 
Igor JURIŠIČ /SMS −−−− Zeleni Evrope/ 

 
 
 
 

 
 


